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PROTOKÓŁ Nr  XX/2011 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 28 grudnia 2011r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Obecnych: 20 radnych. Nieobecny radny: Roman 

Matuszak.  

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

• godz. 9:00 otworzył sesję stwierdzając jej prawomocność oraz przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2011 rok.  

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

5. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek  na rok 2012. 

6. Uchwała w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta 

Szczecinek na lata 2012-2016”. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/223/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 3 lipca 2008r. w 

sprawie ustalenia zasad i trybu sprzedaŜy lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta 

Szczecinek.  

8. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości stanowiących własność 

Miasta Szczecinek oraz zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia ich w drodze przetargu.  

9. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości stanowiących własność 

Miasta Szczecinek oraz zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia ich w drodze przetargu. 

10. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości stanowiących własność 

Miasta Szczecinek oraz zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia ich w drodze przetargu.   

11. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 

13. Uchwała w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie nieruchomości 

stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie ustanowienia pomnika przyrody na terenie miasta Szczecinek. 

15. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.          

18. Wnioski i zapytania radnych.  

19. Zamknięcie  sesji. 
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Ad.2.  

Protokół z poprzedniej sesji z dnia 12.12.2011r. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie  

20 głosami „za”. 

 

Ad.3.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− w związku z kwotą przeznaczoną na zwrot środków na oświatę nienaleŜnie pobranych przez Miasto 

Szczecinek z budŜetu państwa w 2007r. zapytała, co z nienaleŜnymi środkami pobranymi w kolejnych 

latach ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe środki pobrane nienaleŜnie są rozliczane za kaŜdy rok osobno, 

− o zwrocie środków z 2007r. Ministerstwo Finansów juŜ rozstrzygnęło, 

− pieniądze w budŜecie Miasta na zwrot nienaleŜnie pobranych świadczeń są jednak zabezpieczone za 

kaŜdy rok, kwota do zwrotu będzie na pewno mniejsza, niŜ dyskutowana kwota 750 tys. zł, 

− trwa jeszcze weryfikacja dotycząca 2008r., 

− zwracana jest subwencja oświatowa bez odsetek, poniewaŜ tak stanowi prawo, 

− nienaleŜnie pobrane środki wykorzystane były na cele oświatowe. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− podziękowała za wystarczającą odpowiedź. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za”, podjęła: 

uchwał ę Nr XX/147/2011 

 w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2011  rok. 

 

Ad.4.   

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XX/148/2011 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

 

Ad.5.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zwróciła uwagę na badania wskazujące na duŜe spoŜycia alkoholu wśród młodzieŜy szkolnej, 

− zaproponowała poruszenie tego problemu na którymś z posiedzeń Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami  podjęła: 

uchwał ę Nr XX/149/2011 

w sprawie przyj ęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek   na rok 2012. 

 

Salę obrad opuścił radny Marek Ogrodziński.  Pozostało 19 radnych. 

 

Ad.6.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku:  

− przedstawił projekt Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy i jego 

uzasadnienie, 

− przedstawił i omówił prezentację multimedialną dotyczącą w/w programu. 

Wydruk prezentacji multimedialnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji RM.  

 

GraŜyna Koszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 
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− w imieniu Komisji zgłosiła poprawkę do projektu uchwały: w paragrafie 30 wpisać nową treść pkt 3,  

a dotychczasowemu pkt 3 nadać nowy numer „4”, 

− chodzi o wprowadzenie zapisu, Ŝe ze względu na zły stan techniczny wyszczególnione budynki 

mieszkalne zasobu Miasta przeznaczane byłyby do wykwaterowania lub do rozbiórki,  

− oraz aby moŜna było  listę  tych budynków modyfikować. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zasygnalizował, Ŝe zastrzeŜenia do proponowanej poprawki ma mecenas Czesław Podkowiak. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− uwaŜa, Ŝe zapis dotyczący moŜliwości zmiany listy budynków do rozbiórki lub wykwaterowania  

nie moŜe się ostać, poniewaŜ nie wskazuje kto będzie określał i w jakim trybie, który budynek ma 

zostać poddany w/w procedurom, 

− a to oznacza, Ŝe w takich przypadkach ponownie Rada Miasta będzie musiała podejmować uchwały, 

− proponuje więc rezygnację z takiego zapisu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− pozostawia uwagi mecenasa Czesława Podkowiaka pod rozwagę radnych, 

− Rada Miasta moŜe przecieŜ w przyszłości takie uchwały zmieniające podjąć, 

− moŜna teŜ ewentualnie wpisać w uchwale, Ŝe przeznaczenie innych budynków do rozbiórki lub 

wykwaterowania nastąpi w odpowiednim trybie, dając moŜliwość takiego rozszerzenia. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie zgodził się ze stanowiskiem mecenasa Czesława Podkowiaka, 

− wskazywanie budynków komunalnych do rozbiórki nie naleŜy do kompetencji Rady Miasta, 

− Prezes ZGM przygotowując projekt uchwały chciał pokazać radnym, jak są zdiagnozowane istniejące 

obiekty budowlane, znajdujące się w zasobach  spółki, ale to nie oznacza wymogu zgody Rady 

Miasta na wyburzenie danego budynku, 

− lepiej w programie ująć tylko ogólne zapisy, a uszczegółowienia wykreślić, 

− proponuje wykreślenie tabeli nr 2 w paragrafie 7 i ostatnie zdanie w ppkt 1 punktu 7 tego paragrafu. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− poparł propozycję Burmistrza, aby pozostawić sformułowania ogólne, bez uszczegóławiania, tzn. bez 

wymieniania konkretnych budynków. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprawka miała wprowadzić listę budynków, 
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− zgadza się z mecenasem Czesławem Podkowiakiem, Ŝe enumeratywne wymienienie budynków  

w uchwale oznaczałoby, Ŝe odnośnie tych budynków Rada Miasta przejmuje decydowanie o nich, 

− zapytał Przewodniczącą Komisji Problemów Społecznych o opinię Komisji o projekcie uchwały. 

 

GraŜyna Koszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Andrzej Modrzejewski radny (Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej): 

− stwierdził, Ŝe w zastępstwie nieobecnego na sesji radnego Romana Matuszaka reprezentuje w tym 

dniu Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej, 

− zwrócił się z pytaniem do Prezesa ZGM, w jakiej wysokości spółka odprowadza podatek do budŜetu 

miasta ? 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku:  

− odpowiedział, Ŝe w kwocie ok.500tys. zł. 

 

Andrzej Modrzejewski radny (Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej): 

− uwaŜa, Ŝe skoro miasto przekazuje spółce rocznie ok. 500 tys.zł i otrzymuje od spółki w formie 

podatku ok. 500tys. zł, to właściwie miasto do tej spółki nie dopłaca, 

− przyjęcie proponowanego programu to akceptacja podwyŜek czynszu na kilka lat,  

− dobrze, Ŝe umoŜliwi to remonty, ale mieszkańcy odczują to na „własnych kieszeniach”, 

− niepokoi teŜ wskazany cel: mieszkania komunalne w liczbie 108, poniewaŜ to poziom bardzo 

minimalny, 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej nie poprze tej uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zapytał, czy takie stanowisko Klubu Radnych oznacza, Ŝe radni tego Klubu są za większymi 

czynszami? 

 

Wiesław Drewnowski radny (Forum 2010): 

− pochwalił program przygotowany przez ZGM za wnikliwą analizę problematyki mieszkaniowej  

w Szczecinku, 

− uwaŜa, Ŝe mówienie, iŜ czynsze są za wysokie jest nieporozumieniem, poniewaŜ potrzebne są środki 

na utrzymanie zasobów, 

− jest grupa mieszkańców, która moŜe sobie nie poradzić z podwyŜkami, ale w takich sytuacjach moŜna 

korzystać z pomocy społecznej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny Andrzej Modrzejewski stwierdził, Ŝe zastępuje Przewodniczącego Klubu Radnych Wspólnoty 

Samorządowej, 

− radny Roman Matuszak na posiedzeniu Komisji BudŜetowo-Ekonomicznej zastrzegł jednak, Ŝe jego 

zdaniem skala proponowanych podwyŜek czynszu jest zbyt mała, i Ŝe powinny być one większe, 
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− radny Roman Matuszak chwalił ten program twierdząc, Ŝe czynsze powinny wzrosnąć do poziomu 3% 

stawki odtworzeniowej, 

− poza tym, wbrew argumentom radnego Andrzeja Modrzejewskiego Miasto wypłaca ze swojego 

budŜetu dodatki mieszkaniowe, 

− w ciągu kilku ostatnich lat Miasto zbudowało wiele nowych lokali socjalnych, nowe budynki komunalne 

oraz budynki w formule TBS, 

− czynsze będą wzrastać, ale ich wzrost zostaje spowolniony, 

− uwaŜa, Ŝe mieszkania komunalne to przeŜytek, i Ŝe zaspokajanie potrzeb mieszkaniowych powinno 

następować w innych formach przez podmioty prywatne, 

− mówienie o podwyŜkach to truizmy. 

 

Andrzej Modrzejewski radny (Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej): 

− wyjaśnił, Ŝe chociaŜ zastępuje Przewodniczącego Klubu Radnych, to jednak ma odmienne zdanie do 

niego w sprawie gospodarki mieszkaniowej, 

− problemem jest ustalenie: co jest głównym celem Miasta, rozwój turystyki czy zaspokajanie potrzeb 

mieszkaniowych ? 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− realizacja potrzeb mieszkańców to nie tylko sprawy mieszkaniowe, ale teŜ wiele innych róŜnych 

potrzeb. 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku:  

− podał przykłady stawek czynszu w innych miastach, porównując je do wysokości czynszu  

w Szczecinku. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do przegłosowania zaproponowanych poprawek do 

programu: 

− wpisanie nowej treści w paragrafie 30 pkt 3 „Ze względu na zły stan techniczny oraz zgodnie  

z zapisami w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego budynki mieszkalne zasobu 

Miasta będą przeznaczane do wykwaterowania lub do rozbiórki”; 

− nadanie dotychczasowemu pkt 3 w tym paragrafie numeru „4’; 

− wykreślenie tabeli nr 2 i wykreślenie ostatniego zdania w ppkt 1 punktu 7 w paragrafie 7, 

− nadanie odpowiedniej numeracji pozostałym tabelom. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła zaproponowane poprawki.  

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem 

przyjętych poprawek. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 1 głosie przeciw i 2 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła: 
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uchwał ę Nr XX/150/2011 

w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mi eszkaniowym zasobem Miasta Szczecinek 

na lata 2012-2016”. 

Ad.7.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− odczytał treść uchwały i przypomniał jej uzasadnienie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XX/151/2011 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/223/08 Rady Miasta  Szczecinek z dnia 3 lipca 2008r. w sprawie 

ustalenia zasad i trybu sprzeda Ŝy lokali mieszkalnych stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek . 

 

Ad.8.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− odczytał treść uchwały i przypomniał jej uzasadnienie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XX/152/2011 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta 

Szczecinek oraz zwolnienia z obowi ązku wydzier Ŝawienia ich w drodze przetargu . 

 

Ad.9.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− odczytał treść uchwały i przypomniał jej uzasadnienie. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XX/153/2011 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta 

Szczecinek oraz zwolnienia z obowi ązku wydzier Ŝawienia ich w drodze przetargu . 

 

Ad.10.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− Komisja uwaŜa za zasadne wydzierŜawienie obiektu bez przetargu dotychczasowemu dzierŜawcy na 

wskazany okres, co umoŜliwi mu zainwestowanie w dzierŜawiony obiekt. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zapytała, czy wydzierŜawienia obiektów komunalnych na tak długi okres, jak w proponowanej uchwale 

jest pewnym wyjątkiem, czy normą ? 

− oraz czy daje to dzierŜawcy prawo pierwokupu ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wydzierŜawienie na 10 lat otwiera moŜliwość sprzedaŜy bezprzetargowej jeśli dzierŜawca z takim 

wnioskiem wystąpi, ale muszą być spełnione dodatkowe warunki, tj. gdy się udowodni poniesienie 

nakładów na wybudowanie budynku zgodnie z pozwoleniem na budowę, 

− to decyzje incydentalne, podejmowane niezwykle rzadko, choć ustawodawca to dopuszcza, 

− Rada Miasta moŜe od trybu przetargowego na dzierŜawę odstąpić, i w tym przypadku jest taka 

propozycja, 

− pozwoli to dzierŜawcy na przeprowadzenie inwestycji. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− od radnego Wojciecha Knapika otrzymał „podpowiedź”, Ŝe w takim trybie bezprzetargowym były 

wydzierŜawiane przedszkola. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− powołał się na przykład przedsiębiorstwa, w którym pracuje, gdzie Starostwo Powiatowe  

w Szczecinku  podobnie wydzierŜawiło obiekty w trybie bezprzetargowym. 

  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła: 

uchwał ę Nr XX/154/2011 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta 

Szczecinek oraz zwolnienia z obowi ązku wydzier Ŝawienia ich w drodze przetargu . 

Ad.11.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XX/155/2011 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.12.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XX/156/2011 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

 

Salę obrad opuścił radny Roman Miazga. Pozostało 18 radnych. 

 

Ad.13.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XX/157/2011 

w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkan iowej Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzecz owego (aportu) w formie nieruchomo ści 

stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Na salę obrad wrócił radny Roman Miazga. Obecnych ponownie 19 radnych. 

 

Ad.14.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− poinformował, Ŝe TV Kablowa „GAWEX” ogłosiła konkurs na nadanie nazwy dębowi uznanemu za 

pomnik przyrody i poprosiła Komisję o wystąpienie w roli Kapituły tego konkursu poprzez wyłonienie 

nazwy spośród nadesłanych propozycji, 

− Komisja wybrała nazwę „Warcisław”.  

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XX/158/2011 

w sprawie ustanowienia pomnika przyrody na terenie miasta Szczecinek. 

 

Ad.15.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

GraŜyna Koszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 
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uchwał ę Nr XX/159/2011 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania p rzemocy w rodzinie oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

 

Ad.16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek.  

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała o dopłatę dydaktyczną, o której mowa w zarządzeniu 146/2011, na czym polegało 

dofinansowanie i w jakiej formie zostało udzielone ? 

 

Marcin Wilk Dyrektor Wydziału Rozwoju: 

− wyjaśnił, Ŝe chodziło o doposaŜenie w postaci tablicy multimedialnej oraz sprzętu komputerowego, 

− przetarg nie został jednak rozstrzygnięty ze względu na wskazanie przez oferentów zbyt duŜych 

kosztów, przetarg będzie powtórzony. 

 

Ad.17. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.18. Wnioski i zapytania radnych.  

Marek Bogdanowicz radny: 

− ogłoszono przetarg na remont i rozbudowę Ratusza, dokumentacja projektowa została podpisana 

przez pracownika Urzędu Miasta Pana Ernesta Kłosowskiego,  

− czy nastąpiło to w ramach obowiązków pracowniczych, czy moŜe w ramach dodatkowego zlecenia ? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− dokumentację wykonała firma zewnętrzna a zweryfikowana została przez pracownika Urzędu Miasta. 

 

Tomasz Kołosowski Dyrektor Wydziału Inwestycyjnego:  

− wyjaśnił, Ŝe w przypadku, gdy obliczenia wynikające z dokumentacji wymagają jakichś poprawek, to 

pracownik, które te poprawki nanosi składa pod tym swój podpis. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe porządek sesji został wyczerpany, 

− złoŜył zebranym i mieszkańcom Ŝyczenia noworoczne,  

− zamknął obrady. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− równieŜ złoŜył zebranym mieszkańcom Ŝyczenia noworoczne. 

 

Obrady zakończono o godz. 10:40. Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


